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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

V tem tednu se bo začela montaža novega stroja za cik cak vato. 
Tudi pri obližih se je premaknilo. Podpisana je pogodba o dobavi 
novega stroja.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:

Po predstavitvi in tiskovni konferenci na sejmu ŠPORT IN 
REKREACIJA nam novozapadli sneg že cedi sline po zimskih 
radostih. Viriana fly cup za snowbordarke (tekmovalke in 
rekreativke) se bo začel že 12. in 13. decembra 1998 na Rogli.

Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Da v obratu družbene prehrane dobro gospodarimo pove podatek, 
da smo v prvih 10 mesecih letošnjega leta “pridelali” ostanek, 
katerega en del je bil izplačan v septembru, drugi del pa bo delno 
prispeval k božičnici.

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

Le še dobri trije tedni so nam ostali za zagotovitev potrebnih 
računov, ki nam bodo omogočali uveljavljanje 3 %-nega 
zmanjšanja osnove za dohodnino po 9. členu Zakona o dohodnini. 
Naj vse tiste, ki med navedenimi računi nameravajo uveljavljati 
tudi račune za nakupe delnic domačih podjetij posebej opozorimo 
na dejstvo, da davčna uprava priznava le primarne nakupe delnic 
za gotovino (npr..notranji odkup - v našem primeru smo tudi letos 
kupili vsak udeleženec po 1 delnico), medtem ko nakupov istih 
delnic na borzi ne priznava, ker so to že sekundarni nakupi.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

V mesecu oktobru smo dosegli realizacijo prodaje v višini 
311.108.146,00 SIT. Aktivnosti predhodnega tedna so bile 
usmerjene v razgovore s predstavniki Phare. Informirali smo jih o 
načinu dela, prodajni strategiji, sedanji prisotnosti na trgu in ostalih 
podrobnostih, ki sojih zanimale. Pričakujemo in upamo, da bodo

januarja 1999 prišli z novimi idejami, kijih bo možno realizirati in 
tako tudi doseči boljše prodajne rezultate.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

V skladišču surovin smo prevzeli prvo pošiljko novih vrečk za 
vložke s krilci. S problemom pomanjkanja skladiščnega prostora pa 
se srečujemo v skladišču gotovih izdelkov.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Pretekle dni smo se v PS poleg drugega ukvarjali tudi s 
terminiranjem dodatnih nalogov z zahtevo kupca, da želi blago še v 
tem letu. Resje, daje zaželjeno vsako naročilo, vendar nam kratki 
roki predstavljajo velik problem, če so obstoječi resursi že 
angažirani z operativnim planom. V takem primeru pride do 
negodovanja s strani zaposlenih, ker se morajo seliti od stroja do 
stroja iz oddelka v oddelek. Z malo dobre volje z vseh strani naj bi 
se uredili tudi taki problemi, če le niso prepogosti in ne postanejo 
vsakdanja praksa.

Janez Leskovec

Tkalnice:

V pripravljalnici na stroju Javeteks za navijanje blaga še vedno 
nekaj težav, vendar kot izgleda, je glavna napaka odpravljena. Sneg 
je pobelil naravo, naše sanitarije pa pleskarji. Za vedno so izginila 
marsikatera “umetniška” dela polznaninih in neznanih umetnikov. 
Ob tej priliki bi izrazil željo, da sanitarije tudi v naprej ostanejo 
takšne kot so, kar bi najbolj potrdilo dejstvo, da je človek najvišje 
razvito živo bitje na zemlji.

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
V mesecu decembru je plan dela postavljen v 120 %, zato bo kar 
nekaj strojev obratovalo v tri izmene. Delali bomo tudi po vsej 
verjetnosti vse tri sobote v dopoldanski izmeni, da bomo uresničili 
delovne naloge, ki so nam zadani. Veliko pa je izvoza, ki je vezan 
na roke in morajo biti na določeni datum delovni nalogi zaključeni. 
Pri vsej zadevi pa ni logično to, da ugotovimo, da je potrebno 
delati delovne sobote tudi vodjem izmene, da pa ne dobijo plačila 
nadur, ampak samo koriščenje ur. Pa še nekaj razveseljivega: v



mesecu decembru bomo usposobili Prati št. 2, ki izdeluje komprese 
7.5 x 7.5 16 slojne. Stroj je stal od leta 1994.

Oton Križman

Konfekcija:

V 49. tednu je proizvodnja v oddelku konfekcije potekala po planu. 
Za tekoči teden smo dobili dodatne naloge za izdelavo sadrona 
povojev in sicer za Giulini Chemie ter za domači trg. V oddelku 
vlaknovin smo izdelali vzorec kompozita 35+35 g/m2 za potrebe 
RTS. Prekinili smo izdelavo vrteksa, ker je pošla zaloga Danaklon 
PP vlaken. V skladišč surovin pa tudi že dalj časa ni črnih vlaken 
za izdelavo črno belega kompozita 55 g/m2.

Marjan Orehek

Mikalnica:
V preteklem tednu smo izdelovali poiskusno Jasmin blazinice na 
novem stroju “IVF”. V času priprave tega članka dokončni rezultati 
še niso bili znani. Mnenja med predstavnikom firme “IVF” in 
službo SZKK niso bila usklajena glede kvalitete in izgleda izdelka. 
Proizvajalec ima bistveno manj stroge kriterije o kvaliteti blazinic.

Vinko Svetlin

Belilnica:
Milan Drčar

PIOH

V tednu, ki je za nami, je bila končana poiskusna proizvodnja 
vložkov slip super active. Dnevno smo spremljali količino 
odpadkov ter izkoristek stroja. Rezultati kažejo, da so bili doseženi 
procenti boljši, kot jih določa pogodba.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Ta teden je minil v znamenju reševanja reklamacij. Kot da kupci 
delajo popolno inventuro (manjko količin, vgrajene napake). Na 
žalost ugotavljamo, daje njihova pripomba včasih tudi upravičena.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Tokrat pa nekaj statistike: V Tosami je trenutno omogočen dostop 
do Interneta s 35 osebnih računalnikov, elektronske naslove ima 39 
uporabnikov. Od meseca julija, ko je bil vzpostavljen dostop do 
omrežja, promet konstantno narašča po 10 do 15 % mesečno. V 
novembru je bilo opravljenega preko 550 MB celotnega prometa, 
od tega skoraj za 300 MB domačega, kar pomeni, da smo 
uporabniki najraje pridobivali informacije s slovenskih strežnikov.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

V skladu z dogovorom s predstavniki sindikata je uprava dražbe pridobila ponudbe zavarovalnice za 24-umo nezgodno zavarovanje vseh 
zaposlenih in tudi izbrala ustreznega najugodnejšega ponudnika. Letna premija za vse zaposlene znaša 3,6 mio SIT, od česar bo polovico krilo 
podjetje, polovico pa koristniki. Mesečni prispevek posameznika bi bil okoli 200 SIT. Odškodnine za primer nezgodne smrti so 1.000.000 SIT, 
100 % invalidnosti 2.000.000 SIT in dnevna odškodnina 500 SIT. Kdor ne želi biti zavarovan, naj to javi poenterkam. Predvidoma bo 
zavarovanje uvedeno s 1.1. 1999 in velja za območje Slovenije.

Janko Velkavrh

Sindikat:

Odziv na brezplačni okulistični pregled je velik, zato se bodo pregledi nadaljevali tudi v naslednjem letu.
Komisija za socialno dejavnost je trem članom dodelila socialno pomoč, dva sta bila prizadeta v poplavah.
V poslovnih prostorih tovarne Induplati Jarše smo se udeležili seje Konference območne organizacije Domžale. Po končani seji smo si pod 
strokovnim vodstvom ogledali razstavo ob 75-letnici tovarne Induplati. Razstava ponuja kronološki prikaz delovanja tovarne. Zanimivo in lepo - 
vredno ogleda.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


